



AMERICAN FORUM FOR ISRAEL

שומרי ישראל

Platform of the
**AMERICAN FORUM
FOR ISRAEL**

Defend your people! Empower Israel!

- ✓ Our mission is to raise awareness among American Jews, *including those of Russian Jewish origin* and other émigré Jewish communities in the US, of the critical need for Israel to remain powerful democratic and Jewish State. We believe that Israel is the only reliable ally of the United States.
- ✓ We seek to fully integrate all parts of *Russian-American Jewish Diaspora* into the mainstream U.S. Jewish community on the basis of pro-Israel activism and practical Zionism as expressed in the Jerusalem platform, and to reinvigorate the entire American Jewish community with a passion for Israel.
- ✓ We proudly promote the statement “Strong Diaspora – Strong Israel / Strong Israel – Strong Diaspora.”
- ✓ We are committed to Torah values, to unity of the Jewish people with shared Jewish history and heritage.
- ✓ We call upon *all* Jews in the U.S. and worldwide to share the responsibility for strengthening Israel, our one and only Jewish homeland.
- ✓ We view Jerusalem as the eternal and indivisible capital of the State of Israel and the Jewish people.
- ✓ We support and believe in the strength of the IDF in defending Israel and Jews all over the world.

Платформа

**AMERICAN FORUM
FOR ISRAEL**

Defend your people! Empower Israel!

- ✓ Наша миссия – привлечь евреев США к сохранению Израиля как сильного, демократического еврейского государства. Мы убеждены, что Израиль – единственный надежный союзник Соединенных Штатов.
- ✓ Мы боремся за интеграцию русскоязычных евреев Америки в американские еврейские общины на основах произраильской деятельности и практического сионизма, сформулированного в “Иерусалимской платформе” - во имя консолидации всех евреев Америки на благо Израиля.
- ✓ Мы твердо стоим на позиции: Сильная Diaspora – Сильный Израиль, Сильный Израиль – Сильная Diaspora!
- ✓ Мы привержены ценностям Торы, единству еврейского народа с общей еврейской историей и наследием.
- ✓ Мы призываем евреев США и всего мира разделить ответственность за укрепление Израиля - нашего единственного еврейского государства!
- ✓ Мы считаем Иерусалим единой и неделимой столицей Государства Израиль и еврейского народа!
- ✓ Мы поддерживаем Армию обороны Израиля, верим в ее силу и способность защитить свою страну и евреев всего мира!

Join us: www.american-forum.org

Slate #12: Candidate List



- | | | | | | | | | | | | |
|----|----------------------|--|-----|----|-----------------------|--|-----|----|-----------------------|--|-----|
| 1 | Dmitry Shiglik | | | 18 | Leon Vainshtein | | | 35 | Dmitry Lisovetsky | | |
| 2 | Dr. Alex Rovt | | | 19 | Rabbi Velvel Belinsky | | | 36 | Gary Guz | | <35 |
| 3 | Irena Zolotova | | | 20 | Vadim Shiglik | | <35 | 37 | Eugene Kaminsky | | |
| 4 | Rabbi Benzion Laskin | | <35 | 21 | Avigail Chazin | | | 38 | Alexander Tsodikov | | |
| 5 | Olga Fort | | | 22 | Rabbi Vitaliy Rahman | | | 39 | Igor Kogut | | |
| 6 | Gregory Davidzon | | | 23 | Ilya Bratman | | | 40 | Nina Sarcinella | | <35 |
| 7 | Dr. Igor Branovan | | | 24 | Adelle Berdichevsky | | <35 | 41 | Masha Merkulova | | |
| 8 | Erica Shiglik | | <35 | 25 | Rita Kogan | | | 42 | Svetlana Portnyanskiy | | |
| 9 | Zhenya Rozinsky | | | 26 | Michael Yadov | | | 43 | Boris Gorbis | | |
| 10 | Rabbi Dan Rodkin | | | 27 | Rabbi Nahum Kaziev | | | 44 | Allisson Berdichevsky | | <35 |
| 11 | Michael Koloden | | | 28 | Hanna Stern | | <35 | 45 | Dmitry Azayev | | |
| 12 | Luiza Sherman | | <35 | 29 | Sergey Zatsepin | | | 46 | Eugene Levin | | |
| 13 | Phillip Roth | | | 30 | Kevin Shiglik | | | 47 | Elena Gogolev | | |
| 14 | Vlad Spektor | | | 31 | Leonid Kushnir | | | 48 | Nikolas Fort | | <35 |
| 15 | Margarita Kagan | | | 32 | Nastassia Burak | | <35 | | | | |
| 16 | Avital Khazanov | | <35 | 33 | Alex Goldin | | | | | | |
| 17 | Rabbi Alex Kaller | | | 34 | Yelena Geller | | | | | | |